
Protokoll styrelsemöte    
Axevalla Travförening Ons 12 feb 2025  

   
Plats: Medlemslokalen 150 kvar   
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström,  
Mats Kjellen.   

§ 1 Mötets öppnande    
 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet.   
   

§ 2 Godkännande av dagordning    
  Dagordningen godkändes   
    
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll.   

- Per Jonson valdes   
   

§4 Protokoll    
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna    
 
   
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar   
Helena;   
-82 medlemmar har betalt för 2025( 2 under 25), 25 A-tränare 
fakturerade. 
-Ekonomisk redogörelse är klar och läggs ut på hemsidan innan 
årsmötet. 
 
§6 Skrivelser :   
Emma: BTR:s årsmöte 12/13 april båt till finland. Anmälan om 
deltagande senast 3/3. 
Hans: Skrivelse har inkommit med förfrågan om reklam på vår 
hemsida mot ersättning. Vi har tackat nej till förfrågan. 
 



§7 Rapporter   
 
 Sällskapets möte 11/2 
Emma:  
-Hästägargrupp startad av Emma inom styrelsen 
-2 adjungerade ungdomar från travskolan ingår nu i styrelsen 
 
 Konsortie ST 11/2 
Emma: 
-V85 diskuterades 
-Verksamhetsplaner för banorna diskuterades gemensamt samt i 
grupparbeten 
-Uppdelning Svenska hästar (födda i annat land) och svenskfödda 
hästar (födda i sverige) diskuterades. 
 
 BTR 9/2 
Emma: 
- Diskussion med sportchef ST för att propositionerna skall gynna 

även B-tränade hästar samt hemmahästar 
 
 Uppföljning skospiltan? 
- Ingen lösning med hovslagare ännu (förslag finns) 
 
 Verksamhetsberättelse 
- Blir klar idag och Hans lägger ut på Hemsidan 
 
 Årets hästägare 
-Klart 
 
Hans: 6st förkläden med ATF-emblem har inköpts till fiket , samt en 
information angående rutiner vid hantering av livsmedel ligger ute på 
hemsidan. 
 
 
 



Banmöte. 
 
Mats/Bosse 
-Stora diskussioner angående banornas beskaffenhet angående 
ojämnheter, vatten mm. 
-Fralla för alla kommer att återupptas , troligen på 
onsdagsförmiddagar 
 
Fredrik genom Emma: 
2 st tandemsulkys beställda 
 
 
 
§8 Aktiviteter/Årshjul 
Årsmöte 
Det mesta är klart 
-Bosse och Mats beställer buffe för ca 45 personer på stallfiket. 
 
Provloppis 
-Dag bestämd till Lö 10 maj, prisutdelning juniorjakten vår. 
 
§10 Nya frågor 
 Emma: 
Förslag har inkommit från Caroline Fagerberg/Lars Ågren angående 
att lyfta montesporten, genom en monteserie ”Axevalla Travförenings 
Monteserie” med början i april samt final vid hästägardagen i 
november. 8 lopp ingår i serien samt ATF står för presentkort (300 kr) 
till vinnare, samt priser till placering 1-3  och segertäcke vid finalen. 
Total kostnad för ATF ca 10 000 kr totalt. 
Styrelsen tillstyrkte enhälligt förslaget, samt Caroline Fagerberg 
utsågs till kontaktperson för arrangemanget. 
 
 
 
 



 
 
 
§11 Nästa möte 
-Onsdag 12 mars 18:30 
 
§12 Avslutning   
Emma tackade styrelsen för ett bra möte, samt avslutade detsamma.   
   
   

-----------------------------                      ----------------------------------    
Ordf  Emma Möller                              sekreterare  Hans Walker                             

   

……………………………..  justeras Per Jonson 
 

                                        


